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Protokół Nr XLV/2022 z XLV Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w 

dniu 28 stycznia 2022 roku w formie hybrydowej w godzinach od 15:00 

do 16:44. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 

- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 

- Marta Śniegocka – p.o. Kierownika Usług Wspólnych 

- Halina Ambroziak – Juszczak – inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, gospodarki 

przestrzennej i lokalowej Urzędu Gminy 

- Teresa Michalska – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Młodzianowie  

 

1. Porządek Otwarcie XLV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli  na rok 2022,   

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 

szkoły wyższe i placówki doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form, na które 

dofinansowanie jest przyznawane; 

b) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kawęczyn; 

c) uchwalenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Marianów-Kolonia - Strefa inwestycyjna”; 

d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tureckiego; 

e) poboru podatków w drodze inkasa; 

f) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kowale Pańskie - Kolonia na lata 2022-

2026 przedstawionej przez Radę Sołecką Sołectwa Kowale Pańskie – Kolonia. 

6. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Gminy Kawęczyn na rok 2022: 

a) Komisji Rewizyjnej; 

b) Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Promocji; 

c) Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki; 

      d) Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie XLV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie XLV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia XLV Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 14-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  



2 

 

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Poinformował, że został poproszony 

o wprowadzenie dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie petycji z dnia 

21.12.2021r. Zaproponował wprowadzenie dodatkowego punktu jako podpunkt 5g).  

 

Przewodniczący P. Gebler przeprowadził głosowanie jawne imienne nad wprowadzeniem do 

porządku obrad dodatkowego punktu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenia dodatkowego punktu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak  
 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł więcej zmian. 

 

Przewodniczący P. Gebler przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku 

obrad wraz z dodatkowym punktem. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 
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Ad. 3.Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z XLIV Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak  
 

Protokół z XLIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2022, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 

szkoły wyższe i placówki doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form, na które 

dofinansowanie jest przyznawane; 

Kierownik M. Śniegocka streściła treść uchwały wskazując na podstawy prawe wywołania 

przedmiotowej uchwały, wskazała wielkości kwot dofinansowań dla poszczególnych jednostek 

oświatowych oraz powiedziała, jakie są preferowane kierunki kształcenia, na które może być 

zapotrzebowanie w przyszłości. 

 

Przewodniczący P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 

2022, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 
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szkoły wyższe i placówki doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2022, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i 

placówki doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form, na które dofinansowanie jest 

przyznawane; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLV/296/2022 w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2022, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i placówki 

doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form, na które dofinansowanie jest 

przyznawane. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kawęczyn; 

Inspektor H. Ambroziak-Juszczak odczytała treść uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Kawęczyn;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
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NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLV/297/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kawęczyn. 

 

c) uchwalenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Marianów-Kolonia - Strefa inwestycyjna”; 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak powiedziała, że przystąpienie do sporządzenia 

"Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Marianów - Kolonia - 

Strefa Inwestycyjna” zostało zainicjowane uchwałą numer VIII/64/2019 Rady Gminy 

Kawęczyn z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

"Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Marianów-Kolonia - Strefa 

Inwestycyjna". Łączna powierzchnia terenu objętego planem wynosi około 8 hektarów. Plan 

został opracowany przez zewnętrzną firmę z Szadku pani Patrycji Masłowskiej. Plan w 

przewarzającej części przeznacza te tereny na funkcje produkcyjną, przemysłową, składową                                   

i usługową. Inspektor powiedziała, że wprowadzenie planu pozwoli na kontrolowanie rozwoju 

terenów inwestycyjnych. Plan położony jest przy drodze krajowej, wszystkie uzgodnienia są 

pozytywne, a teren ten będzie obsługiwany przez drogę publiczną główną o symbolu 1 KDG                        

i drogę publiczną dojazdową o symbolu 1 KDD. Inspektor H. Ambroziak – Juszczak 

powiedziała, że szerokość dróg będzie wynosiła od 12 do 20 metrów. W toku sporządzenia 

projektu planu zrealizowano wszystkie procedury planistyczne określone w ustawie                                

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Projekt planu uzyskał wszystkie wymagane 

opinie i uzgodnienia, a koncepcja planu została zaopiniowana przez Gminną Komisję 

Urbanistyczno-Architektoniczną. Projekt planu został wyłożony do publicznego wglądu w 

okresie od 18 listopada do 9 grudnia w 2021 roku. Inspektor poinformowała, że w 

wyznaczonym terminie złożenia uwag dotyczących projektu planu do dnia 24 grudnia wpłynęło 

jedno pismo zawierające uwagi. Uwagi te zostały rozpatrzone Zarządzeniem Wójta Gminy 

Kawęczyn nr 2/1/2022 z dnia 12 stycznia 2022 roku. Uwagi zawierały łącznie 20 postulatów                        

i zostały w całości nieuwzględnione. Inspektor H. Ambroziak – Juszczak przypomniała, że 

uwagi zostały też zaprezentowane przez panie projektantki, podczas Komisji Rady Gminy                     

i Rada Gminy też rozpatrzyła te uwagi. W związku z tym, że cała procedura została wyczerpana 

przedstawia się Państwu radnym do przyjęcia uchwałę w sprawie uchwalenia „Miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Marianów-Kolonia - Strefa 

Inwestycyjna”.  

 

Przewodniczący P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                           

w miejscowości Marianów-Kolonia - Strefa inwestycyjna”. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 
Marianów-Kolonia - Strefa inwestycyjna”;  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLV/298/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Marianów-Kolonia - Strefa inwestycyjna”. 

 

d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tureckiego; 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że projekt uchwały został omówiony na komisjach 

Rady Gminy. Zapytał czy ma odczytać projekt uchwały, a radni jednogłośnie stwierdzili, że 

nie ma takiej potrzeby.  

 

Radny Ł. Mila powiedział, że na komisjach było mówione, iż na sesji będzie przekazany 

większy zakres informacji dotyczący działań na jakie ma zostać przekazana pomoc 

finansowa.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że informacje w zakresie przedmiotowego tematu były 

przesłane z materiałami na komisję. Dodał, że z informacji, jakie posiada większość 

samorządów też deklaruje pomoc finansową na przedmiotowe zadanie. Zaznaczył, że niektóre 

samorządy przekazują 5.000,00 zł.  

 

Wójt J. Nowak powiedział, że jeżeli są jakieś pytania to możemy się połączyć z panią Teresą 

Michalską Kierownikiem Środowiskowego Domu Samopomocy w Młodzianowie, która 

zajmuje się tym tematem.  

 

Radny Ł. Mila powiedział, że z treści dokumentów wynika, że wszystkie decyzje podejmuje 

lider projektu, czyli powiat.  

 

Skarbnik E. Balcerzak powiedział, że decyzje podejmuje powiat, ale po konsultacji z 

partnerami projektu.  

 

Radny Ł. Mila powiedział, że nie wiemy jaka grupa i w jakim stopniu będzie mogła korzystać 

z pomocy Konsultanta ds. zdrowia psychicznego.  

 

Ustalono, aby połączyć się z panią Teresą Michalską, Kierownikiem ŚDS w Młodzianowie. 

Po połączeniu Przewodniczący P. Gebler powtórzył pytanie pani kierownik T. Michalskiej.  

 

Kierownik ŚDS T. Michalska powiedziała, że z pomocy będą mogły korzystać wszystkie 

osoby, które takiej pomocy będą potrzebowały.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, gdzie można zgłosić się po taką pomoc.  
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Kierownik ŚDS T. Michalska powiedziała, że w materiałach, które otrzymali radny podany 

jest numer telefonu do osób zatrudnionych przez Centrum Zdrowia Psychicznego, które będą 

udzielały pomocy codziennie w godzinach od 10 do 18. Zaznaczyła, że każdy kto potrzebuje 

pomocy - taką pomoc otrzyma.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy to będzie porada telefoniczna czy będzie można się też 

umówić na spotkanie. 

 

Kierownik T. Michalska powiedziała, że porady będą odbywać się telefonicznie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytanie do pani Kierownik. 

 

Nikt nie miał więcej pytań, w związku z czym zakończono połączenie z panią Teresą 

Michalską.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania.  

 

Radny Ł. Mila zaznaczył, że według niego to będzie kolejny twór, podobnie jak w przypadku 

bezpłatnej pomocy prawnej. Dodał, że nie wiemy czy ktoś z nich korzysta, ani w jakim 

stopniu. Radny powiedział, że pomoc udzielana jest w ograniczonych godzinach określonych 

dni.  

 

Radny R. Jaśkiewicz powiedział, że bezpłatnie otrzymamy tylko jakieś podstawowe 

informacje, a  jeślibyśmy chcieli skorzystać z wizyty u pana doktora to musimy umówić się 

na prywatną wizytę.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że podejrzewa, że konsultacje będą polegały na 

doradzeniu, nakierowaniu danej osoby, gdzie ma się udać po fachową pomoc. Dodał, że 

będzie to taki telefon zaufania.  

 

Radny K. Rygas powiedział, że z tego co zrozumiał z treści informacji, jakie zostały 

podłączone pod punkt dotyczący omawianej uchwały to w ramach przedmiotowego 

stanowiska zostaną zatrudnieni psycholodzy, specjaliści kompetentni do udzielania informacji 

czy pomocy.  

 

Wójt Gminy Jan Nowak powiedział, że faktycznie pomoc prawna udzielana jest tylko w 

określonych godzinach w każdy piątek, ale nie docierają do niego informacje, że ktoś byłby z 

nich niezadowolony. Zaznaczył, że osoby chętne muszą najpierw zgłosić się do pracownika 

Urzędu Gminy celem zapisania się na określony termin przy jednoczesnym wskazaniu zakres 

problemu, aby radca prawny mógł się przygotować z określonej dziedziny. Zaznaczył, że z 

tego co wie  to średno 2 – 3 osoby przychodzą w każdy piątek.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tureckiego. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne. 
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Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tureckiego; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Sylwester 

Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Mila  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLV/299/2022 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Tureckiego. 

 

e) ) poboru podatków w drodze inkasa; 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała, że temat dosyć szeroko omawiany był na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Zmiana uchwały jest konsekwencją zmiany 

formuły wpłacania diet dla sołtysów. W zakres obowiązków pełnionych przez sołtysa w 

ramach diety wchodzą wszystkie czynności, które sołtys w ramach pełnionej funkcji 

wykonuje. Zaznaczyła, że są to kwoty zróżnicowane w zależności od wielkości sołectwa i 

wynoszą od 300,00 zł do 400,00 zł miesięczne. W pierwotnych ustaleniach było mówione, iż 

sołtysi będą odchodzili od zbierania podatków, ale większość sołtysów opowiedziała się za 

tym, że chce nadal zbierać podatki, w związku z tym inkaso również musi zaistnieć jako 

wynagrodzenie wynikające z ordynacji podatkowej. W związku z podwyższymy za każdą 

wpłatę ustala się wielokrotność jednej złotówki w ramach wpłaty inkasa. I to wynagrodzenie 

pokrywa tylko i wyłącznie pobieranie i wpłacanie do urzędu zainkasowanego podatku. 

Wszystkie inne czynności, które sołtys wykonuje w ciągu pełnienia swojej funkcji są 

wynagradzane, zabezpieczanie comiesięczną dietą ustaloną w uchwale z zeszłego roku.  

 

Radny S. Przyłęcki powiedział, że na posiedzeniu komisji rozmawialiśmy o innej kwocie.  

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że pewnie nie do końca wszyscy zrozumieli, ale ona podała 

przykładową wielokrotność danej wpłaty i powiedziała, że ostateczna kwota będzie podana na 

posiedzeniu sesji, co dzisiaj czyni.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że o 13:30 odbyło się zebranie Zarządu Gminnego Koła 

Sołtysów, podczas którego Skarbnik Gminy przedstawiła propozycję dotyczącą 1 zł od 

dokonanej wpłaty, a wszyscy obecni członkowie Zarządu wyrazili opinię pozytywną w 

przedmiotowym temacie.  

 

Radny A. Jaworski zapytał czy roznoszenie nakazów jest obowiązkowe, w związku z 

rozprzestrzenianiem się epidemii koronawirusa. 

 

Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że jest to duży problem, ale Państwo sołtysi 

indywidualnie muszą podjąć decyzje,  czy będą roznosić nakazy czy nie.  
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Wójt J. Nowak powiedział, że na ostatnim spotkaniu sołtysów część z nich mówiła, że chce 

roznosić nakazy. Dodał, że sołtysi powinny zadeklarować, jaka jest ich ostateczna decyzja, 

gdyż w przypadku, kiedy ktoś nie będzie roznosił musimy je wysłać. Zaznaczył, że koszt 

wysłania nakazu za potwierdzeniem odbioru to wartość ok. 10 zł, a wszystkich nakazów jest 

około półtora tysiąca, dlatego musielibyśmy wyasygnować jakąś kwotę w budżcie na ich 

wysłanie.  

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że zadanie roznoszenia korespondencji jest ujęte w 

obowiązkach za które sołtysi otrzymują comiesięczną dietę.  

 

Wójt J. Nowak powiedział, że nie możemy zmusić sołtysów do roznoszenia nakazów w 

obecnej sytuacji, która ze względów zdrowotnych jest bardzo trudna. Zaznaczył, że sołtysi  

sami muszą podjąć decyzje co do omawianej kwestii.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że ten temat tez był poruszany na dzisiejszym spotykaniu 

Zarządu Sołtysów, gdzie obecnych 6 sołtysów wyraziło zgodę na roznoszenie nakazów.    

Zaznaczył, że nie zna decyzji pozostałych sołtysów. 

 

Radny R. Jaśkiewicz zaproponował, aby odejść od obowiązku pokwitowań.   

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że zgodnie z ordynacją podatkową musimy mieć potwierdzenie 

odbioru. W innym przypadku nie moglibyśmy egzekwować podatku. 

 

Wójt J. Nowak potwierdził słowa Skarbnik E. Balcerzak. Dodał, że wtedy każdy mógłby 

powiedzieć, że nie dostał i dlatego nie płaci.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że zdrowie jest najważniejsze, sam zresztą też 

organizując tą sesję poprosił, żeby było nas jak najmniej na sali, ale w przypadku sołtysa, 

który roznosi nakazy to nie musi on mieć długiego kontaktu z mieszkańcami. Zaznaczył, że 

zmagamy się dość długi czas z pandemią i wiemy, że aby się zarazić to musimy mieć dłuższy 

kontakt z osobą zarażoną.  Podkreślił, że takie jest jego zdanie.  

 

Radny Ł. Mila powiedział, że zgodnie z uchwała o dietach, sołtys powinien pełnić swoje 

obowiązki, aby ją otrzymać, co poświadcza w składanym co miesiąc oświadczeniu. Dodał, że 

nie rozniesienie w tym przypadku nakazów to jest indywidualna decyzja każdego sołtysa, a 

jeśli nie będzie roznosił  nakazów to wartość diety, której nie otrzyma pokryje koszty 

wysłania nakazów podatkowych. 

 

Radny S. Kasprzak powiedziała, że słowa radnego Ł. Mili pojawiły się także na Zarządzie 

Sołtysów. Zaznaczył, że jest kwestia potrąceń i w przypadku kiedy sołtys, który nie 

wywiązuje się ze swoich obowiązków jest zobligowany do podania tej informacji w 

oświadczeniu o pełnieniu funkcji sołtysa.  

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że  instytucja potrąceń wynika z orzeczenia Wojewody, który 

dostał pod opinie naszą uchwałę odnośnie ustalenia diet sołtysów. Dodała, że jesteśmy 

zobligowani do wprowadzenia instytucji potrąceń. Skarbnik Gminy powiedziała, że 

Wojewoda zaznaczył, że nie możemy traktować diet sołtysów jako wynagrodzenia.  

 

Radny P. Urbanek zapytał, czy sołtysi mogliby się łączyć z nami zdalnie. 



10 

 

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że  każdy mieszkaniec może obserwować obrady, 

gdyż są transmitowane online, a później zamieszczane są na stronie i można je odtworzyć.  

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że informacja o terminie sesji jest z odpowiednim 

wyprzedzeniem zamieszczana na stronie gminy.  

 

Radny P. Urbanek powiedział, że chodzi mu o to, aby sołtysi mieli możliwość zabierania 

głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że każdy sołtys musiałby być wyposażony w sprzęt 

w celu łączenia się zdalnie z nami (tablet, komputer, telefon).  Dodał, że nie wiem czy 

technicznie tyle osób będzie mogło się z nami połączyć. Zaznaczył, że w tej kwestii musieliby 

wypowiedzieć się informatycy.   

 

Wójt J. Nowak powiedział, że jest to do sprawdzenia i pochylimy się nad tym.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że zorientujemy się jak to technicznie wygląda i 

udzielimy odpowiedzi przy najbliższej okazji.  

 

Radna K. Brzychcy powiedziała, że sołtys roznosząc nakazy nie musi wchodzi do mieszkania. 

Zaznaczyła, że może to zrobić na świeżym powietrzu  i trwa to tylko chwilę.   

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania w przedmiotowym 

podpunkcie.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

poboru podatków w drodze inkasa;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Bożena Kolenda , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

BRAK GŁOSU (5) 

Krystyna Brzychcy, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Łukasz 

Mila  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLV/300/2022 w sprawie poboru podatków w drodze 

inkasa. 
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e) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kowale Pańskie - Kolonia na lata 2022-

2026 przedstawionej przez Radę Sołecką Sołectwa Kowale Pańskie – Kolonia; 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler powiedział, że projekt uchwały był załączony 
do porządku obrad dzisiejszej sesji i można było się z nim zapoznać.  
 
Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. 
 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kowale Pańskie - Kolonia 

na lata 2022-2026 przedstawionej przez Radę Sołecką Sołectwa Kowale Pańskie – Kolonia. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kowale Pańskie - Kolonia na lata 2022-
2026 przedstawionej przez Radę Sołecką Sołectwa Kowale Pańskie – Kolonia 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak  
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLV/301/2022 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Kowale Pańskie - Kolonia na lata 2022-2026 przedstawionej 

przez Radę Sołecką Sołectwa Kowale Pańskie – Kolonia. 

f) petycji z dnia 21.12.2021r. 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Kawęczyn w dniu dzisiejszym rozpatrzyła petycję, która wpłynęła do Rady Gminy w dniu 

21.12.2021r. Komisja przedłożyła Radzie Gminy projekt uchwały z wypracowanym 

stanowiskiem przedmiotowej Komisji. Przewodniczący P. Gebler odczytał treść uchwały.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. 
 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie petycji z dnia 21.12.2021r. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 
Głosowano w sprawie: 
petycji z dnia 21.12.2021r..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLV/302/2022 w sprawie petycji z dnia 21.12.2021r. 

 

Ad. 6. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Gminy Kawęczyn na rok 2022: 

a)Komisji Rewizyjnej 
Przewodniczący P. Gebler powiedział, że plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kawęczyn był przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn. 

Dodał, że plan jest załączony do porządku obrad dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi bądź pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie plan pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
Planu pracy Komisji Rewizyjnej  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak  
 

b)Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Promocji 
Przewodniczący P. Gebler powiedział, że plan pracy Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej, Inwestycji i Promocji Rady Gminy Kawęczyn był przedstawiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn. Dodał, że plan jest załączony do porządku obrad 

dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi bądź pytania.  
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Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie plan pracy 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Promocji Rady Gminy Kawęczyn. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne 

 

Głosowano w sprawie: 
Planu pracy Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Promocji;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak  
 
c) Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki; 
Przewodniczący P. Gebler powiedział, że plan pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki Rady Gminy Kawęczyn był przedstawiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn. Dodał, że plan jest załączony do 

porządku obrad dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi bądź pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie plan pracy 

Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki Rady 

Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne 

 
Głosowano w sprawie: 
Planu pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i 
Urbanistyki;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak  
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d) Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego. 
Przewodniczący P. Gebler powiedział, że plan pracy Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Kawęczyn był przedstawiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn. Dodał, że plan jest załączony do 

porządku obrad dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi bądź pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie plan pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 

Rady Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne 

 
Głosowano w sprawie: 
Planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak  
 

Ad. 7.Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

 

Wójt Gminy dodał do sprawozdania, że dnia 02.02.2022r. o godz. 11:00 w Tureckim 

Inkubatorze Przedsiębiorczości odbędzie się spotkanie dotyczące budowy linii kolejowej Konin 

– Turek. Lidera projektu, czyli Urząd Marszałkowski będzie reprezentowany przez pana 

Wojciecha Jankowiaka – Wicemarszałka Samorządu Województwa Wielkopolskiego.   

 

Ponadto Wójt J. Nowak powiedział, że do Urzędu Gminy wpłynął wniosek firmy Orange S.A. 

na budowę telekomunikacyjnego obiektu budowalnego nr 603570 na nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 70 w miejscowości Ciemień. W ramach przedmiotowego 

zadania mają nastąpić następujące prace: budowa wieży kratowej o wysokości 52.5 m, 

odgromy, instalacja anten sektorowych, anten radioliniowych na wysokości 49 m, położenie 

kabli antenowych, instalacje urządzeń wyniesionych na wieży, posadowienie ramy                                      

z urządzeniami technologicznymi, doprowadzenie zasilania. Dodał, że jest to wzdłuż drogi 

powiatowej, w połowie miejscowości Ciemień po prawej stronie jadąc od Kawęczyna                             

w kierunku Turku.  
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Następnie Wójt Gminy dodał, że na stacji uzdatniania wody w Tokarach Pierwszych 

wymieniane są pokłady żwirku w filtrach wody.  

 

Radny S. Kasprzak poprosił o przybliżenie informacji na temat bezrobocia na terenie naszej 

gminy.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że odchodzi od nas pani Marta Józefacka i będziemy potrzebować 

jakiejś osoby na punkt. Nadmienił, że w Urzędzie Pracy są zarejestrowane 4 czy 5 osób, które 

mogłyby przyjść do nas na staż, ale po przedstawieniu ofert okazało się, że albo nie są one 

zainteresowane pracą, albo znalazły już inną.  

 

Radny S. Kasprzak zapyta, czy pani Aleksandra Rosiak przyjęta na stanowisko ds. podatków                                           

i opłat jest mieszkanką naszej gminy.  

 

Wójt J. Nowak odpowiedział, że pani Aleksandra jest mieszkanką Marianowa – Kolonii.  

 

Wójt Gminy powiedział, że szukał różnymi drogami firm, które odebrałyby opony rolnicze od 

rolników, ale niestety na tą chwilę nie znalazł takiej, która by się tego podjęła. Dodał, że będzie 

szukał dalej jakichś rozwiązań tego problemu.  

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8.Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Ł. Mila powiedział, że jest zaskoczony tą informacją, którą otrzymał jeszcze przed sesją, 

z prośbą o zamieszczenie obwieszczenia na temat planowanej inwestycji dotyczącej budowy 

wieży nadawczej w gablocie informacyjnej sołectwa. Zauważył, że wie jakie będą nastroje 

mieszkańców Ciemienia, gdyż przy poprzednim takim wniosku mieszkańcy mieli do tego 

negatywny stosunek. Radny zapytał jaka jest szansa, że ta inwestycja dojdzie do skutku i 

ewentualnie jakie są możliwości jej zablokowania. Dodał, że jego zdaniem w tym kierunku 

będą opowiadać się mieszkańcy jego sołectwa. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że wszystko będzie zależało, od tego jakie argumenty zostaną 

przedstawione.  

 

Radny S. Przyłęcku zauważył, że przeznaczaliśmy środku na plandeki, które miały przykrywać 

kontenery na PSZOK-u. Nadmienił, że był na PSZOK-u w zeszła sobotę i widział, że plandeki 

leżą przy kontenerach. Ponadto zauważył, że jest problem z dojściem  do tych kontenerów. 

Zauważył, że prawdopodobnie powinny być one inaczej ustawione. Dodał, że przez to 

utrudniony jest ruch na placu PSZOK-u.  

 

Wójt Gminy powiedział, że zajmie się zgłoszonymi kwestiami.  

 

Radny R. Jaśkiewicz zgłosił potrzebę generalnego remontu drogi powiatowej o nr 4489P na 
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odcinku Marcjanów – Żdżary.  

 

Radny K. Rygas dopowiedział, że przedmiotowa droga wymaga remontu już od Skarżyna.  

 

Radny J. Iwaniak zapytał, kiedy będzie budowana droga w Chocimiu. Zaznaczył, że chodzi w 

szczególności o mostek, gdzie zawraca autobus.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że w przeciągu kilku tygodniu zostanie ogłoszony przetarg na 

budowę przedmiotowej drogi.  

 

Radny A. Jaworski zgłosił potrzebę modernizacji linii oświetleniowej od ronda w Kowalach 

Pańskich – Kolonii w kierunku Dziewiątki. Zaznaczył, że co zawieje wiatr to zaraz nie ma tam 

światła.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że zgłosimy ten problem do Przedsiębiorstwa Energetycznego bądź 

do Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu, aby zajęła się tą sprawą.  

 

Radny S. Kasprzak zapytał, czy jeżeli powstanie wieża telekomunikacyjna w miejscowości 

Ciemień to czy do budżetu wpłyną z tego tytułu jakieś profity.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że ok. 15 lat temu była to kwota 18.000,00 zł rocznie, a właściciel 

otrzymywał 12.000,00 zł rocznie.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że mamy takie wieże w Marcjanowie i Kowalach 

Pańskich. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że w Marcjanowie wieża jest, ale chyba jeszcze nie działa, 

ponieważ nie jest oświetlona. 

 

Radny A. Jaworski powiedział, że w Kowalach Pańskich już od kilku lat działa taka wieża 

telekomunikacyjna. Zaznaczył, że nie wiem w jakiej wysokości wpływa podatek do gminy.  

 

Radny K. Rygas powiedział, że weszły w życie przepisy, że do jakiejś wysokości wieża nie 

musi być oświetlana.  

 

Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że sprawdzi to i przy najbliższej okazji przekaże Państwu 

radnym informacje w tym temacie.  

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 10.Zamknięcie XLV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał XLV Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

 

                             Protokołowała                                                    Przewodniczył   

 

                      Magdalena Krakowiak                                                Piotr Gebler 


